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Table S6. Results of enrichment of the set of the genes associated with the variants with p <10-5 in the anhedonia GWAS study 
with drug targets of ATC categories present in DrugBank

Description GeneRatio BgRatio p-value p.adjust geneID Count

Vitamin K and other Hemostatics 
B02B targets 1/49 20/48252 0.020119215 0.047999761 DUSP1 1

Antihemorrhagics B02 targets 1/49 32/48252 0.031999841 0.047999761 DUSP1 1

Blood and blood forming organ 
drugs B targets 1/49 120/48252 0.114916085 0.114916085 DUSP1 1

Note: Description — ATC category description; GeneRatio — ratio of the genes from the ATC category to the total count of genes considered; 
BgRatio — background ratio, ratio of the genes in the category to the gene universe considered; p-value — enrichment p-value; p.adjust — 
aenrichment p-value, adjusted (Benjamini-Hochberg); geneID — symbols of the genes driving the enrichment; Count — count of the genes driving the 
enrichment.
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Таблица S6. Результаты обогащения набора генов, ассоциированных с вариантами с p <10–5 в исследовании ангедонии 
GWAS с лекарственными мишенями категорий ATC, представленными в DrugBank

Описание GeneRatio BgRatio Значение p p.adjust geneID Количество

Витамин К и другие гемостатики 
Цели B02B 1/49 20/48252 0,020119215 0,047999761 DUSP1 1

Антигеморрагические средства 
B02 цели 1/49 32/48252 0,031999841 0,047999761 DUSP1 1

Кровь и кровеобразующий орган 
препараты B мишени 1/49 120/48252 0,114916085 0,114916085 DUSP1 1

Примечание: Описание — описание категории ATC; GeneRatio — отношение генов из категории ATC к общему числу рассматриваемых генов; 
BgRatio — фоновое отношение, отношение генов в категории к рассматриваемому массиву уникальных генов; Значение р — значение р 
обогащения; p.adjust — значение р обогащения, скорректированное (по Бенджамини-Хохбергу); GeneID — символы генов, ответственных за 
обогащение; Количество — число генов, ответственных за обогащение.


